
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 7. januar kl. 17.00 – 19.30  

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Indkaldte: Christian, Klaus, Henriette, Jesper, Lykke, Christine, Lene, Egon, Rasmus, Trine, 

Niels, Tanja, Agnes (elevrådsrepræsentant) 

 

Afbud: Klaus (Christina er indkaldt), Agnes (?) 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form 

 

Tid 

1. 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

 

 

17.00 

2. Nyt fra elevrådet Agnes beretter om nyt fra elevrådet. 17.00-17.05 

3. 

 

 

 

 

Princip for 

lokalsamfundet 

Status fra arbejdsgruppen, oplæg og 

diskussion om indhold af princippet til 

baggrund for arbejdsgruppen. 

 

Arbejdsgruppen får input fra resten af 

bestyrelsen: 

Egon har skrevet et udkast til et formål. 

Hvordan knyttes vi tættere til både forenings- 

og erhvervsliv? Hvad kan vi som skole give til 

lokalsamfundet – med baggrund i at man skal 

yde for kunne modtage. 

Ønske om en struktureret oversigt over hvad 

mulighederne er (der er medarbejdere i 

Roskilde kommune der laver dette arbejde der 

publiceres en gang årligt).  

 

Der er indkaldt til møde i arbejdsgruppen på 

mandag (Tanja, Egon, Lykke, Jesper). 

17.05-17.30 

4. Princip for 

kommunikation 

Status fra arbejdsgruppen, oplæg og 

diskussion om indhold af princippet til 

baggrund for arbejdsgruppen. 

 

Der gives feedback til gruppen på de 

foreløbige punkter i princippet.  

Drøftelse om ugeplanens omfang, Aula (opslag 

kontra beskeder)  

 

Nyt møde i gruppen indkaldes i kommende 

uge – Trine går med til næste møde i forhold 

til specifikke spørgsmål fra gruppen. 

17.30-18.15 

5. Spisning  18.15-18.35 

6.  Rynkebyløbet Afstemning om Skolebestyrelsens holdning til 

afholdelse af Rynkebyløb på baggrund af 

Tanja’s ønske fra sidste møde 

 

Skolebestyrelsens holdning er at de ikke 

støtter Rynkebyløbet. Afstemningen var ikke 

enstemmig. 

18.35-18.45 



 
Skolebestyrelsen ønsker alternativer til løbet. 

 

Danmarksindsamlingen i januar 2025: Her er 

det NOVO der betaler 20 kr. pr. km der bliver 

gået. Dette punkt er ikke på dagsordenen i 

dag. Det aftales, at Danmarksindsamlingen 

gennemføres i år, og at der tages en større 

diskussion i skolebestyrelsen om holdningen til 

arrangementer som disse fremadrettet.  

Taler for et princip om ovenstående.  

7. Playback Skolebestyrelsens rolle ifm. at PlayBack i år er 

med obligatorisk deltagelse. 

 

Vi tæller hvor mange personer der kommer 

ind i Viby hallen (Trine). 

Der står vagter ved alle døre i hallen så ingen 

går ud/ind den vej (bestyrelsen). 

På næste møde aftales hvad tid vi mødes – 

Christian drøfter med Bjarne hvad der er 

behov for på dagen. 

 

18.45-19.00 

8.  Ekstern Repræsentant 

til Skolebestyrelsen 

Proces for at finde ekstern repræsentant 

 

Forslag: 

Roskilde tekniske skole/anden erhvervsskole? 

Erhvervslivet i byen? 

Foreninger? 

Forældre med tilknytning til 

erhvervsliver/foreninger? 

Hvem tager teten på at finde en 

repræsentant? Christian melder sig 

19.00-19.15 

9. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

 Medarbejderne 

- Status rekrutteringer 

Der er samtaler til skolelederstillingen torsdag 

d. 9/1. Der er kaldt flere til samtale. 

Der er også indkommet ansøgninger til 

afdelingslederstillingen – der er 

ansøgningsfrist på søndag. 

- Status Svømning 

Vi har fået mulighed for at starte svømning 45 

tidligere. Dette tænkes ind i den kommende 

skemarokade der skal laves, og her ser vi på 

om det er muligt på nuværende tidspunkt.  

- Status Elevrådsrepræsentant Ørstedvej 

Der inviteres en repræsentant til kommende 

møde. 

19.15-19.25 

10. Evt. Spørgsmål fra en forælder om SB skal 

henvende sig til forvaltningen på baggrund af 

at man i matematik i udskolingen kun har 

Skoledu til rådighed. Rasmus fortæller at 

forvaltningen har ansvaret for portalerne, 

mens puljen til undervisningsmidler ligger hos 

skolen.  

SB ser en status på hvor skolen er i forhold til 

uv-materialer når årets budget drøftes.  

 

Forældrehenvendelse i forhold til fravær i 4C. 

Utilfredshed blandt forældrene i klassen. Der 

meldes specifikt ud i forhold til situationen i 4C 

til klassens forældre 

  

19.25-19.30 



 
Sygefraværet generelt på skolen er meget højt 

– og dermed også forbruget af vikarer. Det er 

ikke tilfredsstillende.  

Der arbejdes på skolen på at nedbringe 

sygefraværet i et tæt samarbejde med både 

LMU og forvaltning.  

 

Næste/kommende møde: 

Evaluering af Høstfest 

Ugeplaner – hvilke årgange 


